
Protokoll fört vid Svensk Andungeklubbs fysiska/digitala styrelsemöte 231011

Närvarande: Kers-n Johansson (2 ordf), Lars Westerlind, Leif Sjögren, Chris-na 
Johansson, Mats Blomberg, Nisse SmiD, Claes-Henrik Möse, LoDe Waller.

Dagens mötesordförande Kers-n Johansson hälsar välkomna och öppnar 
mötet-

1. Genomgång av protokoll från föregående möte 230906 med uppföljning 
av utdelade arbetsuppgiUer.

2. Ekonomi. Kassören rapporterar: Ekonomin är god. Aktuellt saldo 65.000 
SEK. Shoppen har eD lagervärde på 36.000 SEK. Förväntade utgiUer 
framöver är Kalender för 2024 ca16.000 SEK, glasinköp ca10.000 SEK, 
”riskpeng” hös2est 2.000 SEK.

3. Inventarier. Shoppen: För närvarande finns inget behov av nya inköp. 
Äldre pikétröjor reas ut.

4. Registerrapport.

Medlemmar: SAK har fåD 1 ny medlem sedan föregående möte: Pål 
Persen NOR 111.

Medlemsantalet är ånyo rekordhögt, föreningen har 149 medlemmar 
varav 104 båtägare.

Båtregistret: SWE 73 har byD ägare. I övrigt pågår ägarbyte för 8 båtar.

5. Andungebladet. Björn Carlsson, Revsudden har bidragit med en rapport 
om renovering av SWE 81. Alla bidrag -ll bladet är som vanligt varmt 
välkomna!

6. Hemsidan. Mats rapporterar. Informa-on om Hös2esten finns på 
hemsidan och mailutskick med inbjudan har gåD ut -ll medlemmarna. 
Påminnelse kommer aD skickas ut då festdatum närmar sig.

Det har visat sig ogörligt aD hämta informa-on från -digare server. I 
stället kommer ny informa-on med ”knåp och knep” huvudsakligen i 
bildform, aD -llskapas. Huvudansvarig är Claes-Henrik M.

7. VM 2024. Nisse rapporterar. KBK kommer aD arrangera VM 2024 den 14-
16/6 med bas i Kullavik. Hamnkapten i Kullavik är kontaktad angående 
förtöjningsplatser, KKKK:s klubbhus är bokat för regaDafest på lördagen. 
YDerligare detaljer dryUades. I övrigt har KKKK inbjudit Andungarna aD 
delta i Pelle P-regaDan helgen eUer midsommar, och Lars W och Nisse 



underhandlar med KBK om aD även arrangera Korshamnsdagen i 
månadsskiUet augus-/september.

8. Regelfrågor. 

A. Kontroller. RegelkommiDén kommer aD u2öra s-ckprovskontroller av 
fr.a. rigg i samband med VM.

B. Våg. Vägning av Andungar av skilda slag planeras i Kullavik under 
försäsongen 2024, dock ej i direkt anslutning -ll VM pga. risk för 
köbildning.

C. Undervant. RegelkommiDén har fåD en formell förfrågan huruvida 
undervant i metallriggar är under utredning. Mo-v för undervant som 
framförts är riggens stabilitet och prestandahöjning. RegelkommiDén har
behandlat ärendet. Samråd har skeD med företrädare för NAK. 
RegelkommiDén framför följande synpunkter:

→Undervant är inte -llåtna enligt de svenska eller de norska reglerna, 
och principen är aD reglerna så långt möjligt skall vara lika.

→ I Norge har man ej upplevt behov av undervant trots aD man där 
seglat med den smala mastprofilen under lång -d.

→ Undervant kommer inte aD godkännas vid kappsegling i Norge 2024.

RegelkommiDén förespråkar på dessa grunder aD reglerna EJ ändras, dvs
undervant är även fortsäDningsvis ICKE godkända. Följaktligen kan båtar 
med undervant inte delta i kappseglingar där svenska klassregler gäller.

Styrelsen instämmer i denna bedömning och beslutar

ATT inte uppdra åt regelkommiDén aD utreda frågan yDerligare.

D. Hängremmar. Regelverket är här otydligt och lämnar utrymme för 
olika tekniska lösningar. Inget beslut tas i frågan.

9.  Hös2est och extra årsmöte 17/11. Planering pågår. Olika 
programpunkter diskuteras.

10. Kalender 2024. Ansvariga i år Leif Sjögren och Lali Gelin. Arbetet 
fortskrider med val av bilder, sedvanliga texter och kontakter med 
tryckeriet. Mötet diskuterar kostnadsfrågor såsom papperskvalitet, 
format, porto.

11. Eskader 2024. Leif S håller i planeringen. Sannolik des-na-on mellersta 
Mälaren. Sannolik -dpunkt v 27.



12. Nästa möte. Torsdag 14/12 hos ordföranden. Digitalt deltagande för den
som så önskar.

13. Övriga frågor. Inga.

      14. Mötet avslutas. 

Vid protokollet

LoDe Waller, sekreterare.


